
 

Výbor pro Rozvojové a investiční priority města Benešov nad Ploučnicí 

 

 

Usnesení č. 1/2014 

Výbor pro rozvojové a investiční priority doporučuje zastupitelstvu města 

schválit záměr prioritního vybudování velkého hřiště u školy s tím, že projekt na 

"malé hřiště"  bude součástí tohoto projektu. Obě hřiště budou součástí jednoho 

projektu, na který bude v roce 2014 vytvořena kompletní projektová 

dokumentace. 

 

 

V Benešově nad Ploučnicí dne 14.1.2014      

  

        

 

        Filip Ušák, předseda výboru 

 

 

 


